

ACCELERATE

Vision Weekend
Pastor Andy Wood
December 3-4, 2022

“Normally it takes only eleven days to travel from Mount Sinai to Kadesh-barnea, going by way of Mount Seir. But forty years after the Israelites left Egypt, on the first day of the eleventh month, Moses addressed the people of Israel, telling them everything the Lord had commanded him to say.” Deuteronomy 1:2-3 (NLT)

God’s vision for my life is . . .

1. delayed through _____ and

_____.

2. accelerated through _____ and

_____.

“Enlarge the place of your tent, stretch your tent curtains wide, do not hold back; lengthen your cords, strengthen your stakes. For you will spread out to the right and to the left; your descendants will dispossess nations and settle in their desolate cities.” Isaiah 54:2-3 (NIV)

“When he saw the crowds, he had compassion on them because they were confused and helpless, like sheep without a shepherd. He said to his disciples, ‘The harvest is great, but the workers are few. So pray to the Lord who is in charge of the harvest; ask him to send more workers into his fields.’”

Matthew 9:36-38 (NLT)

“Faith shows the reality of what we hope for; it is the evidence of things we cannot see.” Hebrews 11:1 (NLT)

“But because my servant Caleb has a different spirit and follows me wholeheartedly, I will bring him into the land he went to, and his descendants will inherit it.” Numbers 14:24 (NIV)

1. disobedience 2. fear 3. obedience 4. faith

「全速前進」

異象週末
胡安迪牧師
2022年12月3-4日

「從西奈山取道西珥山至加低斯·巴尼亞·通常只需十一天路程。然而以色列人離開埃及四十年後·十一月一日·摩西向以色列民講話·把上主吩咐他說的話都告訴了他們。」申命記 1:2-3 (新普及譯本)

上帝給我生命的異象是 . . .

1. 因 _____ 和 _____

而被耽延

2. 透過 _____ 和 _____

來加速

「要擴張你帳幕之地·張大你居所的幔子·不要限止;要放長你的繩子·堅固你的橛子。因為你要向左向右開展·你的後裔必得多國為業·又使荒涼的城邑有人居住。」以賽亞書 54:2-3 (和合本)

「他看到成羣的人·就憐憫他們·因為他們迷惘無助·就像沒有牧人的羊一樣。他對門徒說:『要收的莊稼很多·工人卻很少。所以你們要向掌管莊稼的主禱告·求他派更多的工人到他的田裏收割。』」馬太福音 9:36-38 (新普及譯本)

「信就是對所盼望的事的把握·是還沒有看見的事的明證。」希伯來書 11:1 (新譯本)

「惟獨我的僕人迦勒·因他另有一個心志·專一跟從我·我就把他領進他所去過的那地·他的後裔也必得那地為業。」民數記 14:24 (和合本)

1. 不順服 2. 恐懼 3. 順服 4. 信心